
Protokoll Styrelsemöte 211130

Närvarande:

Anna Dahlgren, Ann Jornéus Tenfält, Ann Andersson, Helena Bengtsson, Isabelle

Clarén och Karolina Räntfors

1. Mötet öppnas

2. Helena- kommunikation

Diskussion om behovet att kunna göra Facebook-inlägg som företrädare av

Steninge Natur och Miljö.

Beslut:

- Befintlig Facebook-grupp kommer att bli öppen för alla invånare i

Steninge. Namnet kommer bytas och vi frågar efter förslag på namn

från invånare i Steninge.

- Ny Facebook-sida för Steninge Natur och miljö kommer att skapas.

3. Skrivelse Halmstad kommun - Dumpat bygg- och vägavfall i skogen på

Steningeberget

Anna läser upp en skrivelse och en generell diskussion kring ämnet förs.

Beslut:

- Skrivelse som Anna förberett skall skickas och vi vill veta vem som är

ansvarig för avfallet.

Från förra mötet:

4. Uppdatering Skyltar på Bänkar och Eken - Ann J T ej närvarande, till

nästa dagordning

Ann har beställt skyltar för knappt 700 kr.



5. Återkoppling från Karolina bänkar.

Borttagning av bänkar och stång vid piren är de kommunen som står för.

Beslut:

- Vi ställer frågan till kommunen om de kan se över att sätta nya bänkar

på piren, ca 4 st.

6. Cykelparkering vid Göstas - Anna fått mail från Teknik- och

Fastighetsförvaltning - hur vidare?

Helena och Karolina hör av sig till Sofia Warpman för en diskussion. Karin

pratar men Malin om huruvida det kan finnas en alternativ plats för

soptunnorna utanför Göstas.

7. Genomförd Historisk vandring med Tomas Tillberg

Anna berättar om den lyckade vandringen!

8. Granen restes lördagen 20/11

Bra jobbat!

9. Övrigt

Fokus för nästa möte är Blommande vägkanter.

10. Nästa möte

Måndag 10 januari kl 18:30.

11. Mötet avslutas

Vid pennan: Karolina Räntfors


